
Protokół Nr XLI/2023 

z posiedzenia XLI Sesji Rady Gminy Regnów 

w dniu 27 czerwca 2023 roku 

 

Obrady rozpoczęto: 

                                                                                                     o godz.10.00 

                                                                                                      a zakończono 

                                                                                                      o godz.12.30 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Radnych obecnych             – 11 

Nieobecni: Małgorzata Biedrzycka, Katarzyna Tkaczyk, Michał Plaskota, Dariusz Woszczyk) 

 

Radni obecni na posiedzeniu swoją obecność potwierdzili na załączonej do protokołu liście 

obecności. 

Ponadto udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Mariusz Cheba                     - Wójt Gminy  

2. Alina Szczegulska                - Skarbnik Gminy 

3. Beata Żatkiewicz-                - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Regnowie  

4. Agnieszka Rokicka-Bednarek -Sekretarz 

Punkt. 1 

Dot. Otwarcia sesji 

Czterdziestą pierwszą Sesję Rady Gminy Regnów otworzył Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Sławomir Dudek, stwierdzając na podstawie listy obecności forum zdolne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Radni nie zgłosili uwag do zwołania Sesji. Powitał 

przybyłych na sesję radnych, sołtysów oraz pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 

 

Punkt 2. 

Dot. Przedstawienia porządku obrad XLI Sesji Rady Gminy Regnów 

Wójt zabierając głos poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 9 uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/141/13 Rady Gminy Regnów z dnia 30 kwietnia 2013 



rok dotyczącej formy dofinansowania do ochrony zabytków i zmianie zapisów dotyczących 

wkładu własnego samorządu z 50% na 100%. 

     Przewodniczący Rady Sławomir Dudek przedstawił porządek obrad XLI Sesji Rady 

Gminy z proponowanym wnioskiem: 

1. Otwarcie Sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad  XLI Sesji Rady Gminy Regnów.                

3. Protokół z poprzedniej sesji Nr XL/2023 z dnia 30 maja 2023 roku.       

4. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Regnów w 2022 roku: 

1) debata nad raportem; 

2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Regnów.  

5. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Regnów za 2022 rok: 

1) rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu; 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie 

sprawozdania Wójta Gminy Regnów z wykonania budżetu za 2022 rok; 

3) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok. 

6. Udzielnie absolutorium  Wójtowi Gminy za 2022 rok: 

1) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy Regnów; 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi dotyczącej wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2022 rok; 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Regnów za 

2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Regnowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/141/13 Rady Gminy Regnów z 

dnia 30 kwietnia 2013 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-

2037. 

12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2022 roku. 



13.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 

Rady Gminy.  

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Gminy Regnów. 

    Po przedstawieniu proponowanego porządku wystąpił z zapytaniem, czy są uwagi bądź 

inne  wnioski do porządku obrad. Wobec ich braku przystąpiono do głosowania. Radni 11 

głosami ,,za” przyjęli proponowana zmianę. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 3. 

Dot. Protokół z poprzedniej sesji Nr XL/2023 z dnia 30 maja 2023 roku 

     Przewodniczący Rady poinformował, że protokół Nr XL/2023 z Sesji Rady Gminy 

Regnów z dnia 30 maja 2023 roku został wyłożony do wglądu poprzez opublikowanie na 

stronie internetowej oraz udostępniony w wersji papierowej w Urzędzie Gminy. 

Radni do protokołu nie wnieśli uwag i propozycji zmian.  

 

Punkt 4.  

Dot. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Regnów w 2022 roku 

 Przewodniczący Rady Gminy otworzył debatę nad Raportem o stanie Gminy 

Regnów w 2022 roku.  

Wójt zabierając głos przypomniał, że na ubiegłej sesji przekazany został raport o 

stanie gminy i wyraził nadzieję, że każdy radny go przeanalizował. Dodał, że przygotowanie 

raportu wymaga poświecenia czasu, ale jest to podsumowanie działalności w danym roku 

na obszarze naszej gminy.  Poprosił o zabieranie głosu w debacie i przekazywanie swoich 

sugestii i uwag.  Dodał, że do raportu nie wpłynęły z terenu gminy żadne uwagi.  

Przewodniczący Rady poinformował, że raport jest dobrze przygotowany, ułatwia 

szukanie informacji, a także daje możliwość porównania z poprzednim raportem. 

Podziękował pracownikom którzy przygotowywali raport.   

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt 

uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Regnów. Wobec braku 



uwag do projektu uchwały i stwierdzeniu kworum przystąpiono do głosowania. Radni w 

głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XLI/256/23 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Punkt 5. 

Dot. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Regnów za 2022 rok 

Skarbnik Gminy Alina Szczegulska zabierając głos poinformowała, że sprawozdanie 

omawiane było na Komisjach Rady Gminy, a następnie przedstawiła sprawozdanie z 

wykonania budżetu gminy za 2022 rok zwracając uwagę na plan dochodów i wydatków w 

poszczególnych działach. Przedstawiła wysokość spłat kredytów, wysokość odsetek, a 

także stan zadłużenia Gminy na koniec 2022 roku oraz informację o stanie mienia 

komunalnego. Poinformowała  o zobowiązaniach i należnościach gminy na koniec roku. 

Ponadto omówiła sprawozdanie finansowe Gminy Regnów za 2022 rok wraz z informacją 

dodatkową. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył następnie dyskusję w niniejszym punkcie 

obrad, prosząc o zadawanie pytań i zgłaszanie uwag. 

Wobec braku zastrzeżeń i zapytań Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr 

III/57/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 5 

kwietnia 2023 roku w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu Gmina 

Regnów za 2022. 

 W powyższej uchwale Skład Orzekający pozytywnie zaopiniował sprawozdanie z 

wykonania budżetu Gminy Regnów za 2022 rok, przedłożone wraz z informacją o stanie 

mienia.  

 W związku z brakiem uwag do powyższych informacji Przewodniczący Rady Gminy 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 

rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Regnów za 2022 rok. Wobec 

braku uwag do projektu uchwały i stwierdzeniu kworum przystąpiono do głosowania. 

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 



Uchwała Nr XLI/257/23 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Punkt 6. 

Dot. Udzielnie absolutorium  Wójtowi Gminy za 2022 rok 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jolanta Staszewska przedstawiła wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Regnów absolutorium za 

wykonanie budżetu Gminy Regnów w 2022 roku. Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu gminy za 2022 rok i wystąpiła z wnioskiem  o udzielenie 

Wójtowi Gminy absolutorium za wykonanie budżetu w 2022 roku.  

Przewodniczący Rady po przedstawieniu wniosku Komisji Rewizyjnej wystąpił z 

zapytaniem czy są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku w dalszej części przedstawił 

Uchwałę Nr III/152/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z 

dnia 13 czerwca 2023 roku w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Regnów o udzielenie absolutorium za 2022 rok.  

W powyższej uchwale Skład Orzekający nie zgłosił zastrzeżeń do wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Regnów w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 

2022 rok.   

W związku z brakiem uwag i zapytań do powyższych informacji Przewodniczący 

Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium  Wójtowi 

Gminy Regnów za 2022 rok. Wobec braku zastrzeżeń do projektu uchwały i stwierdzeniu 

kworum przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za” podjęli 

uchwałę. 

Uchwała Nr XLI/258/23 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik do 

protokołu. 

 Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Dudek pogratulował Wójtowi Gminy 

Mariuszowi Chebie udzielonego jednogłośnie absolutorium. 

 Wójt Gminy Mariusz Cheba zabierając głos, złożył podziękowanie Radzie i 

pracownikom za rok dobrej i owocnej współpracy. W 2022 roku zrealizowanych było 20 

dużych inwestycji oraz kilka mniejszych projektów wykonywanych na bieżąco. Oznajmił, 



że zaufanie i zrealizowane inwestycje dają satysfakcję i motywację do dalszej pracy.  

Wyraził nadzieję, że kolejny rok będzie równie korzystny i przy dobrej współpracy może 

zostać zrealizowanych dużo inwestycji dla naszego społeczeństwa by każdy mógł korzystać 

z tej infrastruktury którą wspólnie tworzymy.  Dodał, że jego marzeniem jest dokończenie 

obiektu boisk oraz poinformował, że w sprawach różnych przedstawione zostaną 

informację na temat realizacji bieżących projektów. Zauważył, że na każde realizowane 

zadanie pozyskane zostały środki zewnętrze i lata doświadczeń pozwoliły i dały wiedzę 

umożliwiającą ich uzyskiwanie co przekłada się na rozwój gminy, a  w przyszłych latach 

zaowocuje jeszcze lepszymi rezultatami. Stwierdził, że w związku z trudną sytuacją 

społeczeństwa wiejskiego nie chciałby podnosić podatków i chciałby pomagać w 

minimalizowaniu kosztów, by społeczeństwu żyło się lepiej pamiętając o rozwoju Gminy.  

 

Punkt 7. 

 Dot. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

Wójt Gminy poinformował, że w związku z nowelizacją ustawy o utrzymaniu  czystości 

i porządku w gminach wprowadzonych ustawą z dnia 7 lipca 2022 roku o zmianie ustawy 

Prawo wodne oraz niektórych innych ustaw wprowadzono min. definicję nieczystości 

ciekłych. Rada gminy ma obowiązek dostosowania regulaminów utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy, a także innych uchwał zawierających regulacje 

dotyczącenieczystości ciekłych.  Zgodnie z art. 6 ust.2 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach Rada Gminy określi w drodze uchwały górne 

stawki opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości lub w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych. Górne stawki opłat są maksymalnymi opłatami, 

jakie mogą pobierać przedsiębiorczy posiadający zezwolenie na odbieranie odpadów 

komunalnych i opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 



przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych. Górne stawki opłat 

określone w uchwale  ustalono w oparciu o analizę informacji o wysokości aktualnych opłat 

za poszczególne frakcje odpadów komunalnych odbieranych selektywnie opieranych przez 

przedsiębiorców, a także opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych przez 

przedsiębiorców wpisanych do rejestru działalności regulowanej, wykonujących tego 

rodzaju usługi na terenie Gminy Regnów.  Jednocześnie są to stawki, służące wyliczeniu 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie zawarli umów na odbiór 

odpadów komunalnych i opróżnianie zbiorników bezodpływowych, którym na podstawie 

art. 6 ust. 74 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu i porządku w gminach, wójt, 

burmistrz, prezydent wydaje z urzędu decyzje, w której ustala obowiązek uiszczania opłat 

za opieranie odpadów komunalnych i wysokość opłat wyliczonych z zastosowaniem 

górnych stawek opłat. Wójt dodał, że na naszym terenie nie ma takich opłat, ale sytuacja 

może ulec zmianie po kontrolach związanych z  opróżnianiem zbiorników 

bezodpływowych. Poinformował, że na przełomie lipiec/sierpień  firma przeprowadzi 

inwentaryzacje zbiorników bezodpływowych. Oznajmił, że każdy ma obowiązek ustawowy 

zawarcie umowy na odbiór nieczystości ciekłych, a gmina ma obowiązek kontroli 

mieszkańców. 

Radna Honorata Cybulska zwróciła się z zapytaniem co w sytuacji gdy osadnika w 

przydomowych oczyszczalniach nie będzie a obowiązek wywozu 3-4 razy pozostanie.  

Wójt Gminy poinformował, że wszystko zależne jest od przepływu i ilości mieszkańców. 

Dodał, że producent oczyszczalni zaleca jak często trzeba opróżniać przydomową 

oczyszczalnie by mogła prawidłowo funkcjonować. Umowa zawierana z  właścicielem 

zbiorników bezodpływowych, a przydomowych oczyszczalni będzie inna z uwagi na inny 

skład chemiczny zbiornika.  

Radny Bartłomiej Rzeźnicki zwrócił, się z zapytaniem ile będą wynosić kary.  

Wójt poinformował, że kary zostaną uregulowane w rozporządzeniu a my będziemy 

musieli się dostosować do wprowadzanych zmian.  

W związku z brakiem uwag i zapytań do powyższych informacji Przewodniczący 

Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 



ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

Po przedstawieniu uchwały Radny Bartłomiej Rzeźnicki stwierdził, że to są kary.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że są to maksymalne stawki, a kary zostaną uregulowane 

rozporządzeniem.  

Po stwierdzeniu kworum przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 

8 głosami ,,za”, 2 głosami ,,przeciw” i 1 głosem ,,wstrzymującym podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XLI/259/23 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Punkt 8. 

 Dot. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Regnowie 

 

 Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Regnowie. Zgodnie z nowelizowaną ustawą o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie 

zachodzi konieczność podjęcia uchwały  w sprawie powołania nowego zespołu 

interdyscyplinarnego. Na podstawie art. 9a ust. 15 Gmina określa tryb i sposób 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego. Dodała, ze zmianie 

uległa nazwa ustawy a także zmianie uległy zasady funkcjonowania. Rada Gminy ma 

określić tryb i sposób odwoływania członków zespołu, natomiast funkcjonowanie zostanie 

określone w regulaminie.  

W związku z brakiem uwag do powyższych informacji Przewodniczący Rady Gminy 

przedstawił projekt uchwały w trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Regnowie. Wobec braku uwag do projektu uchwały i 

stwierdzeniu kworum przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 11 

głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XLI/260/23 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik 

do protokołu. 

 



Punkt 9. 

 Dot. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/141/13 Rady Gminy 

Regnów z dnia 30 kwietnia 2013 rok 

 Wójt Gminy zabierając  głos odniósł się do uchwały z 30 kwietnia 2013 roku i 

przytoczył § 1 i 2 tej uchwały. Wyjaśnił, że w ramach naboru Polski Ład można uzyskać 

dofinansowanie na prace związane  z ochroną zabytków wnioskodawcą jest Gmina na 

podstawie wniosku złożonego przez osoby fizyczne bądź prawne które mają tytuł do 

zabytków. Poinformował, że wpłynął wniosek od Parafii Rzymsko-katolickiej w Regnowie 

na wykonanie elewacji zewnętrznej z odrestaurowaniem gzymsów i sztukaterii, który 

opiewa na kwotę  prawie 700 tysięcy. Oznajmił, że jeśli wniosek przejdzie to kwota 

dofinansowania wynosi 98%, a 2% jest wkładem własnym który może zostać pokryty z 

Urzędu Gminy. Nawiązując do projektu uchwały poinformował, że zmiana polega na 

zastąpienie zapisów z ,,50%” na  ,,100%”. Zwrócił uwagę, że zmiana proboszcza w trakcie 

składania wniosku znaczącą utrudniła przygotowywanie dokumentacji. Stwierdził, że 

samorząd powinnien dla naszych mieszkańców zabezpieczyć wkład własny do 100%. 

Sołtys Ryszard Pawlak zwrócił się z zapytaniem czy Gmina będzie rozliczała projekt.  

Wójt oznajmił, że Gmina gdyż jest wnioskodawcą, beneficjentem projektu i będzie go 

rozliczać jak również przygotowywać całe postępowanie przetargowe.  

Sołtys wsi Sowidół Małgorzata Stępień stwierdziła, że pieniądze zbierane na malowanie 

kościoła w tej sytuacji powinny być przeznaczone na wkład własny inwestycji.  

Wójt wyjaśnił, że kosztorys opiewa na kwotę 700.000 zł, a po przeprowadzeniu procedury 

przetargowej może okazać się że kwota będzie znacząco wyższa 

Radna Longina Wachowicz zapytała o pietę. 

Wójt przestawi informację w sprawach różnych.  

 W związku z brakiem uwag do powyższych informacji Przewodniczący Rady Gminy 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/141/13 Rady Gminy 

Regnów z  dnia 30 kwietnia 2013 rok. Wobec braku uwag do projektu uchwały i 

stwierdzeniu kworum przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 11 

głosami ,,za” podjęli uchwałę. 



 Uchwała Nr XLI/261/23 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Punkt 10. 

Dot. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

 Skarbnik Gminy Alina Szczegulska poinformowała, że zmianie uległy dochody i 

wydatki ogółem a następnie przedstawiła zmiany, które polegają na: 

1) Zwiększeniu planu dochodów i wydatków o kwotę 20.542,00 zł poprzez 

wprowadzenie środków na zadanie oświatowe dla dzieci z Ukrainy kwota 8.819,00 

zł, dotacji z Łódkiego Urzędu Wojewódzkiego na pomoc w zakresie dożywiania 

kwota 11.723,00 zł oraz Zmniejszeniu planu dochodów i wydatków o kwotę 

332.894,00 zł w związku z wygaśnięciem do końca czerwca umów na sprzedaż 

węgla;  

2) Dokonaniu przeniesień planu wydatków poprzez zwiększenie wydatków na budowę 

fotowoltaika na budynku świetlicy w Annosławiu w wysokości 100.000 zł, wkład 

własny modernizacji placu zabaw w Regnowie kwota 31.000 zł, wynagrodzenia i 

pochodne w Rozdziale 85295 i wydatków na DPS kwota 16.000 zł oraz zmniejszenie 

wydatków na budowę fotowolteiki na hydroforni kwota 131.000 zł,  wydatki 

statutowe w Rozdziale 75818 kwota 14.000 zł, wkład własny z programu wspieraj 

seniora kwota 3.000 zł i wydatków statutowych- rodziny zastępcze kwota 16.000 zł; 

3) Wydatki majątkowe nie uległy zmianie i wynoszą 6.776.432,00 zł; 

4) Zmianie § 17 uchwały budżetowej w zakresie upoważnień wójta celem 

dostosowania przepisów do zgodności z limitami; 

5) Dochody wynoszą 12.235.470,83 zł, wydatki 16.101.286,92. 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok. Wobec braku uwag i stwierdzeniu kworum 

przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XLI/262/22 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załączniki do 

protokołu. 

 

 



Punkt 11.  

Dot. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2037 

 

 Skarbnik Gminy Alina Szczegulska przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2023-2036 i poinformowała min. o zmniejszeniu dochodów o kwotę 

295.984,67  zł z tytułu dochodów bieżących oraz dotacji i zmniejszeniu z tytułu pozostałych 

dochodów dotyczących sprzedaży węgla, zmniejszeniu wydatków o kwotę 295.984,67  zł 

dotyczących wydatków bieżących. Po dokonanych zmianach dług gminy na koniec 2023 

roku wynosi 1.602.800,00 zł, co stanowi 13,10% planowanych dochodów. W 2023 roku 

planuje się spłaty kredytów i pożyczek w wysokości 143.100,00 zł oraz wydatków na 

obsługę długu w wysokości 46.000,00 zł co stanowi 2,43% planowanych dochodów.  

Do tematu nie zgłoszono uwag i zapytań. 

 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany  

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2037. Wobec braku uwag i stwierdzeniu 

kworum przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za” podjęli 

uchwałę. 

 Uchwała Nr XL/263/23 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załączniki do 

protokołu 

 

Punkt 12.  

 Dot. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2022 roku 

 

 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2022 roku przedstawił 

Wójt Gminy Mariusz Cheba. 

 Do przedstawionego sprawozdania nikt nie zgłosił uwag oraz nie zabrał głosu. 

 

 

 



Punkt 13. 

 Dot. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady Gminy 

 Wójt Gmina poinformował: 

- uchwały nie zostały uchylone i dostosowujemy się do funkcjonującego prawa 

- w przyszłym tygodniu podpisana zostanie umowa na wodociąg w Podskarbicach 

Szlacheckich. Na inwestycje zaplanowano kwotę ponad 500.000 zł, natomiast przetarg 

rozstrzygnięty został na kwotę 370.000 zł 

- wydłużona została promesa na wymianę sieci wodociągowej w miejscowości Regnów. 

Przypomniał, że odbyły się dwa przetargi bez rozstrzygnięcia i wyraził nadzieję, że uda się 

w tym przetargu ją zrealizować. Dodał, że na naszym terenie ostatnio wystąpiła w wodzie 

bakteria coli ale nie nastąpiło zatrzymanie wody dla mieszkańców z uwagi 

- na zaawansowanym poziomie jest projektowanie i uzgadnianie budowy drugiej 

hydrofornii, która jest nam niezbędna do ciągłej produkcji wody 

-na przełomie lipiec/sierpień firma zacznie dokumentacje projektową na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Pięćdziesiąt dwie osoby zadeklarowały chęć 

budowy. Uzgodnienia są wykonane i umowa została podpisana, a sama realizacja 

inwestycji zakończona zostanie najprawdopodobniej w październiku. Zauważył, że w 

związku z rozproszeniem gminy kanalizacja nie może zostać wykonana, ale będziemy się 

starać pozyskiwać środki na budowę przydomowych  oczyszczalni ścieków 

- pozyskane zostały środki z Urzędu Marszałkowskiego w ramach dróg dojazdowych do pól 

na budowę drogi na granicy Rylsk Duży- Sławków na odcineku 950 m. Uzyskaliśmy 20% 

dofinansowania ale liczy na aplikowanie środków w dodatkowym naborze 

- droga w Kazimierzowie jest na liście rezerwowych 

- pojawił się nabór na budowę dróg samorządowych i zostaną złożone dwa wnioski- droga 

Kazimierzów i wniosek na modernizację 3 odcinków dróg w miejscowości Sowidół, Rylsk i 

Rylsk Duży. Przypomniał, że na min. te odcinki dróg podejmowana była uchwała o 

zaliczeniu do kategorii dróg gminnych. Dodał, że maksymalny poziom dofinansowania 

wynosi 80%, ale jednym z kryterium jest dochód gminy który w  przypadku naszej gminy 

jest duży  



- nie ma rozstrzygnięcia remontu drogi Annosław stacja- Kazimierzów-stacja 

- ogłoszony został nabór na Polski Ład w ramach gmin popegeerowskich i mamy możliwość 

aplikowania o środki. Z uwagi, iż w Rylsku była nieruchomość która stanowią grunty 

popegeerowskie planowane jest złożenie wniosku na budowę centrum rekreacyjno-

sportowego z budową boiska o sztucznej nawierzchni i mini placem zabaw oraz siłownią 

plenerową. Drugi projekt to zagospodarowanie użyteczności publicznej czyli budowa 

ciągów komunikacyjnych przy zbiorniku w Regnowie tj. budowa dwóch ciągów 

komunikacyjnych i ścieżki rowerowej 

- nie ma rozstrzygnięcia wniosku w ramach ,,Bezpiecznych przejść”   na budowę chodnika 

i przejścia dla pieszych w Rylsku 

- w przeciągu dwóch tygodni zakończy się projektowanie pomieszczenia garażowo 

gospodarczego przy Szkole Podstawowej 

- nie uzyskano dofinansowania na nawierzchnię poliuretanowej na bieżnik, której 

kosztorys opiewał na kwotę 260.000 zł 

Radny Bartłomiej Rzeźnicki zwrócił się z zapytaniem czy środki na budowę kompleksu w 

Rylsku mogą zostać przesunięte na bieżnie 

Wójt zwrócił uwagę, że o wiele więcej punktów dostają projekty, gdzie inwestycje 

realizowane są na działkach i w miejscowościach popegeerowskich, a kwota 

dofinansowania wynosi 98%. Następnie nawiązując do zmian w budżecie poinformował, 

że po analizach i zainstalowaniu liczników pomiarowych zmianie uległa moc fotowoltaiki 

na hydroforni z 43 KW na 22 KW, co pozwoliło na przesunięcie środków na instalację 

fotowoltaiczną i wymianę źródła ciepła w świetlicy w Annosławiu.  

Radny Bartłomiej Rzeźnicki zwrócił się z zapytaniem o przetarg na realizację tej inwestycji 

oraz o jego publikację. Zauważył również, że cena 6000 za KW jest bardzo wysoka. 

Wójt oznajmił,  że prywatnie buduje się to o wiele taniej natomiast w przypadku środków 

zewnętrznych i spełnianiu norm sytuacja wygląda inaczej. Dodał, że wszystkie przetargi 

oraz procedury muszą być zgodne z ustawą o zamówieniach publicznych i zgodne z 

obowiązującymi normami i są publikowane w Mini portalu zamówień publicznych i w 

Biuletynie Informacji Publicznej. 



Sołtys Ryszard Pawlak zapytał jaki jest koszt zużycia energii w Annosławiu oraz zwróćił 

uwagę czy nie bardziej zasadnym była by budowa fotowolteiki na garażach OSP. 

Wójt wyraził przekonanie, że jeszcze w tym roku będzie się ubiegać  o środki na budowę 

fotowolteiki na budynkach OSP. Oznajmił, że środki przeznczone są na świetlice w 

Annosławiu w związku z grzejnikami elektrycznymi i większym zużyciem energii. Dodał, że 

zainstalowanie pompy ciepła podyktowane jest brakiem możliwości wybudowania 

kotłowni i przebudowania całej instalacji. 

Radny Barłomiej Rzeźnicki zwrócił się z zapytaniem kto pokrywa koszt energii podczas 

wynajmowanych imprez czy uroczystości. Jego zdaniem bardziej zasadnych jest 

wybudowanie fotowolteiki na budynku OSP czy świetlicy w Regnowie i minimalizowaniu 

kosztów. Zauważył również, że energia z fotowolteiki nie jest magazynowana, a w 

przypadku okresów jesienno-zimowych energia nie jest wytwarzana i koszty będą 

ponoszone. 

Wójt nawiązując do pytań i sugestii Radnego poinformował, że energia elektryczna jest 

pokrywana przez wynajmującego podczas uroczystości. Dodał, że jedyną fotowolteiką 

która minimalizuje koszty to szkoła. Oznajmił, że takie obiekty jak świetlice mają 

funkcjonować i być dla mieszkańców. Dodał, że rozliczanie energii an starych zasadach 

pozwało rozliczać energię rocznie, na nowych zasadach nie ma takiej możliwości dlatego 

jest propozycja pompy ciepła. W dalszej części poruszył temat sprzedaży węgla i wyraził 

nadzieje, że nie będzie potrzeby dalszej dystrybucji przez samorząd.  

Sekretarz poinformowała, że w przypadku zainteresowania mieszkańców zakupem węgla 

jest możliwość zakupu w innych gminach po uprzednim uzyskaniu prze naszą gminę 

zaświadczenia o otrzymanym dodatku węglowym.  

 

 

Punkt 14. 

Dot. Sprawy różne 

W związku z poruszonymi tematami w punkcie 13 w sprawach różnych nikt nie 

zabrał głosu.  

 



Punkt 15. 

 Dot. Zakończenia obrad XLI Sesji Gminy Regnów 

    W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLI Sesja Rady Gminy Regnów na 

powyższym została zakończona. 

                 

     Przewodniczący Rady Gminy  

                    Sławomir Dudek 

Protokolant  

Judyta Szydłowska 

 
 


